
Punten voor de rondvraag commissie ABA de dato 25 november 2019

Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden burgemeester J. Schrijen

AB --- --- ---
CDA --- --- ---
VSP J. Kleijnen Wij willen u erop wijzen hoe onleesbaar veel van de raadsvoorstellen 

zijn die aan ons voorgelegd worden. En ik denk niet dat wij de enigste 
politieke partij zijn die dit zo ervaart. Probeer maar alles te begrijpen 
wat er staat. En als velen van ons het al niet begrijpen, dan vragen wij 
ons af hoe het dan zit bij onze inwoners. Want vooral onze inwoners 
moeten kunnen begrijpen waar het over gaat. Nu staatssecretaris 
Raymond Knops een brigade opgericht heeft om gemeentes duidelijk te 
laten schrijven is het van het allerhoogste belang dat dit hier in 
Valkenburg aan de Geul ter hand ook wordt genomen. Ook bij het 
opstellen van raadsnota’s en dergelijke. 
 Is het college bereid er zorg voor te dragen dat raadsvoorstellen in 

de toekomst in begrijpelijke taal geschreven gaan worden? Want 
dat is gewoon een must.   

PGP --- --- ---
VVD B. Rooding-

Eurlings
De kerstperiode is weer gestart in onze mooie gemeente. Een 
topseizoen bij uitstek dat vele gasten trekt.
We hebben in de afgelopen week veel klachten gekregen over de 
volgende zaken en willen die graag bij u onder de aandacht brengen en 
verzoeken een praktische en werkbare oplossing te vinden:
 Gasten die gereserveerd hebben bij zaken in het centrum en 

hoewel in het bezit zijnde van het kaartje of de app als 
toegangsbewijs wordt de toegang geweigerd door de beveiligers. 
Dit gaat soms op zeer hardhandige, brutale danwel grove wijze. Dit 
is geen visitekaartje voor Valkenburg aan de Geul. Kan dit op een 
andere, klantvriendelijke manier en waarom krijgen mensen geen 
toegang?

 Ondernemers dienen hun terrassen in te perken als de parade 
voorbij komt. Die regel is duidelijk. Er zijn BOA’s die daar op een 
normale wijze mee omgaan. Ons hebben echter ook berichten 
bereikt van een BOA die op grove wijze de ondernemers te woord 
staat, niet meedenkt, de regels willekeurig toepast en vervolgens 
de ondernemers als zijnde “in overtreding” aanmerkt, aangeeft het 



nu door de vingers te zien en waardoor de ondernemers vervolgens 
toch een officiële waarschuwingsbrief krijgen met de dreiging van 
een grote boete. 

 Een door de stichting Kerststad ingehuurde entertainer wordt door 
de BOA’s afgekapt en weggestuurd. Kan met de Stichting in overleg 
worden gegaan of en welke vergunning nog dient te worden 
aangevraagd?


